

# LUXURY

THE ART OF LUXURY LIVING

SINCE 1998

N 93 2008

INTERNATIONAL

WWW.LUXURY.AM



NAMES & THINGS OF THE  
SPECIAL NEW YEAR ISSUE

NATALIA ROTENBERG

NEXT STOP: THE TOP.



1059560012

# Nicolas A. Hesse

CO-FOUNDER & CHAIRMAN OF EXPO MONACO  
THE MAN BEHIND MONACO SHAM AND THE  
PLATINUM SECURITY EXHIBITION

On the eve of the third Monaco International Auto Show (Salon International de l'Automobile de Monaco), we talk to its co-founder Nicolas A. Hesse. Our co-founder is also organizer of Platinum Security Exhibition and co-founder of the company Expo Monaco. В преддверии третьего международного салона Монako International Auto Show (Salon International de l'Automobile de Monaco) мы беседуем с ее соучредителем Николясом А. Хессе. Наш собеседник также является организатором Platinum Security Exhibition и соучредителем компании Expo Monaco.

## How did you come up with the idea of the Monaco International Auto Show?

My former Thierry has been CEO of the Paris Motor Show for more than 25 years, and by developing this event, made it one of the biggest shows in the world. He has also been the major player within the industry of shows and exhibitions during its golden age. In 2002, he presented in the Motor Show in Paris a special exhibition under the name Automobile and the Privilege of the World of Formula 1 and F1®. The idea of this or a similar edition belonged to H. H. Prince Rainier III. The acquisition was opened at that time by Count Prince Albert and the idea of creating a Motor Show in the principality mostly finished steering 3 Grand Prix. 3 years and one year Maserati began to make its way. Twelve years later, when I launched the development of my company, specializing in the organization of exhibitions and shows in Hong Kong, we designed a new project and adapted the international auto show to the principality of Monaco. It took us several years to build up the exhibition oriented toward innovations sports cars. luxury lifestyle and much more. This ambitious

## Как родилась идея создания Monaco International Auto Show?

Моя фирма, был генеральный директор Парижского Шоу более 25 лет, он развивал его и превратил в одно из самых крупных выставочных мероприятий в мире. Он также был основным игроком в индустрии шоу и выставок во время своего расцвета. В 2002 году он представил на Парижском салоне специальную выставку под названием Автомобиль и привилегия мира Формулы 1 и F1®. Идея об этом или о подобной выставке принадлежала принцу Райнеру III. Приобретение было открыто в то время князем Альбертом и идея создания автосалона в княжестве в основном была завершена к концу 3 Гран-при. 3 года и один год Мазерати начали делать свои шаги. Двенадцать лет спустя, когда я запустил свою компанию, специализирующуюся на организации выставок и шоу в Гонконге, мы разработали новую идею проекта и адаптировали международный автосалон к княжеству Монако. Это заняло несколько лет. Нам потребовалось несколько лет, чтобы создать выставку, ориентированную на инновационные спортивные автомобили, роскошь, образ жизни и т. д. Этот амбициозный проект был



Nicolas A. Hesse

project was presented to the Sovereign Prince at the Prince's Palace of Monaco, where we were honoured to receive his full patronage. The project was set up and launched by Expo Monaco company.

**Tell us about new products and what to expect from Monaco International Auto Show that will take place on February 28th - March 3rd 2019?**

This year we mark the 10th anniversary of Monaco SHAM. The event will be held in the Club des Sports Palace in the heart of the principality. The exhibition will be held in the sea. It will be opened at 6.00 and dedicated to the call areas: the first pavilion "Think Green" is about new types of energy and transport vehicles, the second one "Auto Show" is presented by the wide range of cars, including hypercars and concept cars, the third pavilion "Allcomport Monaco" shows sport cars for competition, the fourth one "AutoClass Monaco" demonstrates outstanding classic luxury cars and in-

тересующие инновационными спортивными автомобилями. Проект был одобрен и запущен компанией Expo Monaco.

**Расскажите о новых продуктах и о том, чего ожидать от Monaco International Auto Show, который состоится 28 февраля - 3 марта 2019 г?**

В этом году мы отмечаем 10-ю годовщину Monaco SHAM. Выставка будет проходить в клубе спорта в центре княжества. Выставка будет посвящена выставочным площадям: первый павильон "Think Green" посвящен новым типам энергии и транспортных средств, второй павильон "Auto Show" представлен широким спектром автомобилей, включая гиперкары и концепт-кары, третий павильон "Allcomport Monaco" демонстрирует спортивные автомобили для соревнований, четвертый павильон "AutoClass Monaco" демонстрирует выдающиеся классические роскошные автомобили. Выставка также представит

